

The New Brunswick Senior Citizens Federation

50/50 Lotto

Don't miss your chance to win big for a good cause with our weekly 50/50 lottery! Our first weekly draw will be at noon, April 9th, 2014. You can play your favorite 50/50 game now weeks or even months in advance! Buy our advance play tickets! Advance play allows you to play multiple draws and multiple tickets for each draw with one purchase. You can play 26 or 52 consecutive draws and order as many tickets for each draw that you wish. Each draw is \$2.00 for a single ticket. Imagine the convenience of having your tickets ready for you to play already pre-printed with your name and player number on the tickets to save you time. Simply fill out the form below for as many tickets as you would like for each draw and we will do all the rest. Your advance tickets will be mailed to you by Xpresspost®. Employee and family group purchases are encouraged. **Don't let your numbers win without you! Questions? Contact us at 1 800 453-4333.**



ORDER FORM FOR ADVANCE TICKETS

Please Check a Box	Number of Tickets per Draw You Wish to Order	Number of Advance Draws	Cost	Total Amount of Your Order
<input type="checkbox"/>	1 (one)	26 weeks	\$2.00	\$52.00
<input type="checkbox"/>	1 (one)	52 weeks	\$2.00	\$104.00
<input type="checkbox"/>	5 (five)	26 weeks	\$5.00	\$130.00
<input type="checkbox"/>	5 (five)	52 weeks	\$5.00	\$260.00
<input type="checkbox"/>	20 (twenty)	26 weeks	\$10.00	\$260.00
<input type="checkbox"/>	20 (twenty)	52 weeks	\$10.00	\$520.00

Is this your first order? Yes No

Your first draw will begin within 14 days of receipt of this form and payment approval.

Advance ticket(s) purchases can be ordered and delivered by mail, in person at our head office below, or at participating clubs. Please include this entire form with your order. You can pay by credit card or check. Please make your check payable to "NBSCF". Mail this completed form and your payment to:

NBSCF 50/50 Lottery
23-451 Paul Street, Suite 214
Dieppe NB E1A 6W8

PLEASE PRINT CLEARLY

Your Name _____

Lottery Buying Group or Club Name (if applicable)

Address _____

City _____ Prov _____ Postal Code _____

Phone _____ E-mail _____

Signature _____

Payment Method:

Check enclosed for \$ _____ OR

I wish to pay by Credit Card. Please call me for the details.

PRÉCHAT DES BILLETS 50/50

Veuillez cocher une des boîtes	Quantité de billets par tirage	Quantité de semaines à l'avance	Coût	Total de votre commande
<input type="checkbox"/>	1 (un)	26 semaines	2,00 \$	52,00 \$
<input type="checkbox"/>	1 (un)	52 semaines	2,00 \$	104,00 \$
<input type="checkbox"/>	5 (cinq)	26 semaines	5,00 \$	130,00 \$
<input type="checkbox"/>	5 (cinq)	52 semaines	5,00 \$	260,00 \$
<input type="checkbox"/>	20 (vingt)	26 semaines	10,00 \$	260,00 \$
<input type="checkbox"/>	20 (vingt)	52 semaines	10,00 \$	520,00 \$

Est-ce votre première commande? Oui Non

Votre premier tirage débutera dans les 14 jours suivant la réception de ce formulaire et paiement.

Vous pouvez nous faire parvenir votre formulaire et paiement par la poste, en personne à notre bureau provincial ci-dessous ou bien à un club participant. Veuillez inclure le formulaire au complet avec votre commande. Vous pouvez payer par carte de crédit ou chèque. Libellez votre chèque à l'ordre de « FCANB ». Veuillez poster votre formulaire et paiement à :

Loterie 50/50 de la FCANB
23-451, rue Paul, bureau 214
Dieppe NB E1A 6W8

VEUILLEZ ÉCRIRE LISIBLEMENT

Votre nom _____

Nom du club ou du groupe de loterie (s'il y a lieu)

Adresse _____

Ville _____ Prov _____ Code postal _____

Tél _____ Courriel _____

Signature _____

Paiement :

Chèque inclus au montant de _____ \$ OU

Carte de crédit. Veuillez me téléphoner pour les détails.

La Fédération des citoyen(ne)s
aîné(e)s du Nouveau-Brunswick

Loto 50/50

Ne manquez pas votre chance de remporter gros tout en appuyant une bonne cause en participant à notre loterie 50/50 hebdomadaire! Notre premier tirage hebdomadaire aura lieu le 9 avril 2014 à 12h00. Vous pouvez vous amuser en participant à votre loterie 50/50 préféré des semaines, voire même des mois, à l'avance. Vous pouvez vous procurer des billets pour 26 ou 52 tirages consécutifs et commander autant de billets par tirage que vous désirez. Les billets sont : 2,00 \$ pour un billet, 5,00 \$ pour 5 billets et 10,00 \$ pour 20 billets. Imaginez la commodité de recevoir vos billets déjà pré-imprimés avec votre nom et numéro de client. Il suffit de compléter ci-dessous. Nous vous ferons parvenir vos billets par Xpresspost®. Nous encourageons les achats de groupe. **Ne laissez pas vos numéros gagner sans vous! Questions? Composez le 1 800 453-4333.**



Play every week!

How it Works:

1. For your first purchase of ticket(s), a person must register their name, address and phone number with us to play our 50/50 lottery and will receive a unique “customer” number. That number will be returned with your ticket order.

2. After every draw your customer number is printed and deposited into the drum at our head office for the next draw. If you have played that week, you would also have a “played” ticket number in the drum for each ticket you purchased. It is that played number that will be entered in every draw to participate in winning the lottery.

3. To increase your chances of winning, a player can purchase as many tickets per draw as they wish, but they must purchase a minimum of one ticket per draw in order to participate in the prize pool for that draw. Tickets can be purchased individually or in advance for 26 or 52 weeks. All tickets are \$2.00.

Questions? Contact us at 1 800 453-4333

Lottery Rules:

1. Only the official ticket receipt with the New Brunswick Senior Citizens Federation logo will be accepted as proof of a ticket purchased in any draw.

2. Draws will occur at our offices in Dieppe NB each week commencing on or after noon, 12PM to 12:15PM Atlantic time, on each Wednesday (the “Draw Day”) of all registered players of our 50/50 lottery. Sales for each such draw will end at 11:55AM of the draw day for that draw. Any tickets purchased after 12:15PM or when the system is restarted after the draw, become the tickets eligible for the next week’s draw.

3. The winning ticket will be drawn by hand. The winning ticket drawn will win 50% of the sales of all tickets sold during that weekly time period provided that the registered player would have purchased and paid for a ticket for that draw in that week. If the winning ticket of a draw belongs to a player that has not purchased their ticket for that draw, the amount of that week’s prize would then be added to the next weekly draw.

4. The winner will be contacted following the draw date and will have the opportunity to pick up their prize in person or by registered mail. Prizes must be accepted as awarded and must be claimed within one year from the date of the Draw Day on which the prize was won in the manner stated above.

5. Once a ticket is purchased there shall be no cancelations or refunds.

6. Credit card payments by telephone can only be accepted for advance lottery ticket orders.

7. You must be 19 years of age or older to play and claim your lottery prize.



About us, our 50/50 and where our lottery profits are invested:

For over 45 years, the New Brunswick Senior Citizens Federation has been a mutual, bilingual, not-for-profit organization devoted to the advancement of issues related to the wellbeing of all seniors aged 50 years and over in New Brunswick. The mission of the New Brunswick Senior Citizens Federation is to enhance the wellbeing of New Brunswick Senior Citizens.

Our lottery license number is #025353856015. The New Brunswick Senior Citizens Federation tracks and collects our lottery purchases through touch screen kiosks, and at our offices in Dieppe NB for in person, phone and mail orders. Every transaction is electronically tallied and updated to display the current prize pool in areas where tickets are sold to deliver perhaps the most exciting 50/50 Lottery in NB. Our lottery system ensures accountability, eliminates human error and provides up to the minute reporting of the prize pool. Our system is currently in use with the Boston Red Sox, Calgary Flames, and the Canadian Football League to name a few.

All proceeds, after payment to the winner each week, go to provide positive outcomes for seniors in New Brunswick by presenting the concerns of seniors to government to impact public policy and providing useful information and training to its 18,000 members of the federation. One of the major charities that will benefit is the Seniors Information Centre (www.seniorsinformationcentre.com).

Jouer chaque semaine!

Voici comment cela fonctionne :

1. Lors du premier achat, vous devrez inscrire votre nom, adresse et numéro de téléphone afin de participer à la Loto 50/50. Par la suite, vous recevrez un numéro de client unique avec votre première commande de billets.
2. Suite à chaque tirage, votre numéro de client est imprimé et déposé dans le tambour à notre bureau provincial tout prêt pour le prochain tirage. Si vous avez joué pendant la semaine en question, un numéro de billet « joué » sera imprimé et déposé dans le tambour pour chaque numéro vous avez acheté cette semaine. C'est ce numéro de billet « joué » qui sera entré à chaque tirage.
3. Afin d'augmenter vos chances de gagner, un joueur peut acheter autant de billets par tirage qu'il le désire mais il doit acheter un minimum d'un billet par tirage afin de participer au tirage en question. Les billets peuvent être achetés individuellement ou en préachat pour 26 ou 52 semaines.

Questions? Composez le 1 800 453-4333

Règlements :

1. Seul le billet officiel portant le logo de la Fédération des citoyen(ne)s aîné(e)s ne sera accepté comme preuve d'achat.
2. Les tirages auront lieu à nos bureaux à Dieppe NB chaque semaine débutant à ou juste après 12h00, soit entre 12h00 et 12h15 heure de l'Atlantique, chaque mercredi. (la « journée du tirage »). Les ventes se termineront à 11h55 la journée du tirage. Les billets achetés après 12h15 ou lorsque le système est redémarré après le tirage seront éligibles pour le tirage de la semaine prochaine.
3. Le billet gagnant sera tiré à la main. Le billet gagnant remportera 50 % des ventes de tous les billets vendus au cours de cette période à condition que le joueur inscrit a acheté et payé pour son billet à l'intérieur de cette semaine. Si le billet appartient à un joueur qui n'a pas acheté de billet pour ce tirage, le montant à remporter sera ajouté à la semaine suivante.
4. Le gagnant sera contacté après la date du tirage et aura la possibilité de venir chercher son prix en personne ou le recevoir par courrier recommandé. Les prix doivent être acceptés tels quels et doivent être réclamés dans un délai d'un an suivant la date du tirage.
5. Aucune annulation ou remboursement suite à l'achat d'un billet.
6. Les paiements par carte de crédit par téléphone ne peuvent être acceptés que pour les préachats de billets.
7. Vous devez avoir 19 ans ou plus pour jouer et réclamer votre prix.
8. La Fédération des citoyen(ne)s aîné(e)s du Nouveau-Brunswick ne peut pas garantir la date du premier tirage de votre commande et n'est pas responsable de toute perte subie par un client à la suite de l'échec ou le retard de l'inscription d'un client à notre système. Nous n'assumons aucune responsabilité relativement aux erreurs ou les malentendus résultant de communications téléphoniques ou ce formulaire.



Qui sommes-nous? Notre 50/50 et où nos profits seront investis :

Depuis plus de 45 ans, la Fédération des citoyen(ne)s aîné(e)s du Nouveau-Brunswick est un organisme mutuel bilingue à but non-lucratif qui fait progresser les enjeux reliés au bien-être de tous les citoyens aînés de 50 ans et plus du Nouveau-Brunswick. Notre mission est celle d'améliorer le mieux-être des citoyens aînés de la province.

Notre numéro de permis est 025353856015. La Fédération des citoyen(ne)s aîné(e)s du Nouveau-Brunswick gère les achats de billets par l'entremise de terminaux ainsi qu'à nos bureaux à Dieppe, N.-B. pour les achats en personne, téléphone ou par la poste. Chaque transaction est comptabilisée électroniquement afin de refléter le montant exact de la cagnotte en tout temps. Notre système de loterie contrôle la responsabilité, élimine les erreurs humaines et offre le montant exact de la cagnotte en temps réel. Notre système est actuellement par les Boston Red Sox, les Calgary Flames et la ligue canadienne de football pour n'en nommer que quelques-uns.

Tous les profits, après le paiement au gagnant chaque semaine, aideront à financer nos efforts de revendication auprès des aînés de la province ainsi que de procurer de l'information utile et de la formation aux 18 000 membres de la Fédération. L'un des principaux organismes de bienfaisance qui bénéficieront des fonds recueillis est le Centre d'information pour personnes âgées (www.seniorsinformationcentre.com).